РУССКАЯ

ГАЛЕРЕЯ



RUSSIAN

GALLERY

7-8 2010



Пейзажи и натюрморты Станислава Воронова, появившиеся на выставках в начале 2000-х годов сразу привлекли к себе внимание своей свежестью и эмоциональностью. Живое дыхание природы исходит от его работ. Этот мир, казалось бы, неоднократно увиденный и воспетый в произведениях многих художников, на его полотнах снова волнует и захватывает нас. Не равнодушный к красоте окружающего мира, художник увлеченно и много рисует и пишет. Много путешествуя, привозит замечательные путевые зарисовки, которые артистичны в исполнении.

Станислав Воронов Член Творческого Союза художников России

Stanislav Voronov

Member of Internaional Federation of artists

Это ярмарки краски! Colours Fair!

Landscapes and still-lifes of Stanislav Voronov, which have appeared at exhibitions in the beginning of 2000th years, at once have drawn to themself attention by their freshness and emotionality. Live breath of the nature proceeds from his artworks. It seems this world was repeatedly seen and praised in painting of many artists, but on his canvases it excites and grasps us again and again. Partial to beauty of world around, the artist absorbedly draws and writes a lot. Traveling much, Stanislav brings the remarkable traveling drawings which are artistic performed by.



Воронов С. "На улице Парижа" х., м., 60х50, 2009 S. Voronov "In Paris street" oil on canvas, 60x50, 2009

Станислав родился в деревне, в семье сельских интеллигентов - учителей. Учился отлично, т.к. статус родителей не позволял быть ниже. С ранних лет хорошо и много рисовал и хотел быть художником. Но обстоятельства повернулись иначе, и он сталюристом.



Воронов С. "На устричной ферме" х., м., 40х30, 2010 S.Voronov "On oyster farm" oil on canvas, 40х30, 2010



Воронов С. "Испанский бутик" х., м., 40х30, 2010 S.Voronov "Spanish boutique" oil on canvas, 40х30, 2010

Stanislav was born in a small village in a family of teachers - rural Intellectuals. He studied perfectly, because of the status of parents not allowed to be worse. Since early years he painted a lot and wanted to be a painter. But circumstances have turned differently and he became the lawyer.



Воронов С. "Яхты на Лазурном" х., м., 65х55, 2007 S.Voronov "Yachts on Cote d'-Azur" oil on canvas, 65х55, 2007



Воронов С. "Улица в Байоне" х., м., 60х90, 2010 S.Voronov "Street in Bayonne" oil on canvas, 60х90, 2010

Время идет и природа художника просыпается и все ярче овладевает натурой автора. Станислав берется серьезно за краски и уже не расстается с ними. Он становится участником многих выставок в России и за рубежом. Картины художника находятся в частных коллекциях России, Беларуси, Украины, Франции и других стран. Не имея профессиональной классической школы, Станислав Воронов обладает большим талантом, природным чувством композиции и цвета, умеет видеть прекрасное и сказать о нем.

Р.Ф.Терюкалова. Член Союза художников России, Народный художник Чувашии

Галерея живописи художника www.artvoronov.ru





Воронов С. "Каркассон" х., м., 50х100, 2010 S.Voronov "Carcassonne" oil on canvas, 50х100, 2010

Time is getting on and the nature of the artist is waking up and dominates in the life of author.

Stanislav seriously takes in hands the paints and doesn't leave them anymore. He is a participant of many exhibitions in Russia and abroad. His paintings belong to

the private and corporate collections of Russia, Belarus, Ukraine, France and other countries.

Without having professional classical school, Stanislav Voronov has a real talent, inner feeling of composition and color. He is able to see the beauty and to tell about it.

R.F.Terjukalova. Member of the Union of artists of Russia, National artist of Chuvashiya

Art gallery of the artist www.artvoronov.ru

интернет-галерея живописи artvoronov-ru

Воронов С. "Болотце" х., м., 40х30, 2010 S.Voronov "Carr" oil on canvas, 40х30, 2010



Воронов С. "Дама в красном" х., м., 30х50, 2010 S.Voronov "Lady in the red" oil on canvas, 30х50, 2010